

*Members of the Committee present:* Mr. Alexander and Mrs. Appoloni and Messrs. Condon, Daudlin, Dionne (*Kamouraska*), Dupont, Fraser, Goodale, Horner (*Crowfoot*), Huntington, Johnston, Lee, MacGuigan, MacKay, Oberle, Olivier, Orlikow, Parent, Portelance, Rompkey and Stollery.

*Other Members present:* Messrs. Dick and Yewchuk.

*Appearing:* The Honourable John Munro, Minister of Labour.

The Committee proceeded to consider Bill C-12, An Act to provide for the resumption of grain handling operations on the west coast of Canada.

The Chairman called Clause 1 which was allowed to stand.

Mr. MacGuigan moved,—That 15 minutes be allowed for each of the lead speakers and 10 minutes for subsequent questioners.

After debate thereon, the question being put on the said motion, it was agreed to, on division.

On Clause 2, the Minister answered questions.

Mr. MacGuigan moved,—That the Committee sit at 9:30 tomorrow morning and that all questions on the Bill be put at the same sitting before 12 noon tomorrow.

And debate arising thereon;

Mr. Orlikow moved,—That the motion be amended by adding the following words before the main motion "That the Committee sit tonight and if required."

After debate thereon, the question being put on the amendment, it was agreed to.

After further debate, the question being put on the main motion as amended, it was agreed to, on division.

And questioning continuing;

At 5:30 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

*Membres du Comité présents:* M. Alexander, M<sup>me</sup> Appoloni, MM. Condon, Daudlin, Dionne (*Kamouraska*), Dupont, Fraser, Goodale, Horner (*Crowfoot*), Huntington, Johnston, Lee, MacGuigan, MacKay, Oberle, Olivier, Orlikow, Parent, Portelance, Rompkey et Stollery.

*Autres députés présents:* MM. Dick et Yewchuk.

*Comparaît:* L'honorable John Munro, ministre du Travail.

Le Comité entreprend l'étude du bill C-12, Loi portant reprise des opérations de manutention des grains sur la côte ouest.

Le Président met en délibération l'article 1 qui est réservé.

M. MacGuigan propose: Que 15 minutes soient accordées à chaque orateur principal et 10 minutes, aux autres.

Après débat, la motion mise aux voix, est adoptée sur division.

Article 2: le ministre répond aux questions.

M. MacGuigan propose: Que le Comité se réunisse à 9 h 30 demain matin et que toutes les questions portant sur le bill y soient traitées avant demain midi.

Le débat s'engage puis;

M. Orlikow propose: Que la motion soit modifiée par l'insertion au début de la motion principale des mots suivants: «que le Comité siège ce soir, au besoin.»

Après débat, l'amendement proposé mis aux voix, est adopté.

Le débat se poursuit, puis la motion principale amendée, mise aux voix, est adoptée sur division.

L'interrogation se poursuit, puis

À 17 h 30, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

Hugh R. Stewart

*Clerk of the Committee*